

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 21-06-2021 11:41:59 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: AM 11:41:59 2021-06-21 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهرية</p>
<p>Date of event: 31-05-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرية: 2021-05-31</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>We would like to inform you that the esteemed Court of Cassation has issued a decision in Case No. 1621/2021 rescinding the ruling previously issued by the esteemed Court of Appeal in favor of the Industrial Real Estate Investors Company with a value of (9065260) dinars, and returning the papers to their source.</p>	<p>نود إعلامكم بأن محكمة التمييز الموقرة قد أصدرت قرار بالقضية رقم 2021/1621 بفسخ الحكم الذي صدر سابقا عن محكمة الاستئناف الموقرة لصالح شركة المستثمرون الصناعية العقارية بقيمة (9065260) دينار ، واعادة الأوراق لمصدرها .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Diaaeldeen Ibrahim Ahmad Ameen</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Diaaeldeen Ibrahim Ahmad Ameen</p>